



IATEFL

No 2 & 3 The Foundry, Seager Road,
Faversham, ME 13 7FD, United Kingdom
W: www.iatefl.org ▪ E: info@iatefl.org
T: +44 (0)1795 591414 ▪ F: +44 (0)1795 538951

The IATEFL Conference: A Valuable Solution for your Institution

国际英语教师学会：为您机构的最佳选择

The International Association of Teachers of English as a Foreign Language (IATEFL) runs an annual, international conference for English language teachers in the UK every year.

国际英语教师协会 (The International Association of Teachers of English as a Foreign Language, IATEFL) 每年均会在英国举行一次面向英语教师们的国际年会。

The conference offers nearly 3,000 delegates from around the world a unique opportunity to come together to gain access to the latest teaching methods, to establish and maintain contacts in the field and to proudly represent their own teaching institutions by sharing their ideas and research with delegates from other establishments.

该会议旨在为来自全球各地的近三千名英语教师代表提供一个平台，大家可以在此分享最前沿的教学方法，建立并维持英语教学相关领域的密切联系，并代表各自的教学机构与同行们分享各自的见解与研究成果。

Highlights of this conference include:

本会议的亮点有：

Pre-Conference Events run by IATEFL's 16 Special Interest Groups, followed by over 20 parallel sessions running over three and a half days for a grand total of over 500 conference sessions. Guaranteed there is something for everyone.

由国际英语教师学会组织的预备会议活动，以及为期三天半的二十余个并行环节中总计超过五百场的会议，保证每个人都定能有所收获。

Five world-class plenaries, which offer delegates only the highest level of content, research and resources.

为教师代表们提供顶级研究成果及资源的五场世界级全体会议。

Signature events on up-to-date topics in English Language Teaching organized by top leaders in the field.

由相关领域的高层领导人组织的以前沿英语教学法为主题的重点活动。

'How to' sessions that provide valuable tips on key professional situations such as giving a presentation, running a language center, or getting published in ELT journals and newsletters.

'How to'环节，为诸如发表演讲、举办语言交流会或在英语教学时事消息、期刊上投稿的重要职业情景提供宝贵的建议。

International Language Fairs, the perfect venue for presenting research, projects, and sharing ideas with a large group of delegates.

国际语言博览会，您可以向其他代表们介绍您的研究、项目及分享心得。

An exhibition hall, which welcomes over 40 publishers, testing organizations, course-providers, ELT- Tech companies and more, offering a wide variety of resources and opportunities to network.

展示厅，邀请了四十余位出版商、考试组织、教育机构、英语教学高科技公司等等，提供了各式各样的网络资源及机会。

Special evening events including theatre, music, storytelling and a quiz evening, thus offering delegates the opportunity to socialize in a more informal setting.

International Association of Teachers of English as a Foreign Language
Linking, developing and supporting English Language Teaching professionals worldwide

Patron: Professor David Crystal OBE FBA

REGISTERED AS A COMPANY IN
ENGLAND & WALES 2531041

REGISTERED AS A CHARITY
1090853



IATEFL

No 2 & 3 The Foundry, Seager Road,
Faversham, ME 13 7FD, United Kingdom

W: www.iatefl.org ▪ E: info@iatefl.org

T: +44 (0)1795 591414 ▪ F: +44 (0)1795 538951

特色晚会活动，包括戏剧、音乐、故事会及问答环节，为您提供一个轻松的社交时间。

International Association of Teachers of English as a Foreign Language
Linking, developing and supporting English Language Teaching professionals worldwide

Patron: Professor David Crystal OBE FBA

REGISTERED AS A COMPANY IN
ENGLAND & WALES 2531041

REGISTERED AS A CHARITY
1090853



IATEFL

No 2 & 3 The Foundry, Seager Road,
Faversham, ME 13 7FD, United Kingdom
W: www.iatefl.org ▪ E: info@iatefl.org
T: +44 (0)1795 591414 ▪ F: +44 (0)1795 538951

At this conference delegates:

在本次会议中，您可以

Learn about innovative approaches to teaching and learning.

学到创新的教学方法。

Have access to publications and cutting-edge research.

接触到出版物及前沿研究。

Gain insights into the latest developments of the English Language Teaching field.

深入了解英语教学领域的最近发展。

Benefit from valuable professional development, which can be used to train other teachers or staff and/or improve their own practices.

从宝贵的职业发展中获益，从而可以培训其他老师、同事并提升他们的实践技能。

In short, IATEFL is the best, most effective solution to providing teachers with sound approaches in ELT practicum and a variety of ways to share information at a state-of-the-art venue in a warm and welcoming environment. We invite you and your staff to join us at the next conference.

简而言之，无论您想寻求英语教学实践方面切实可行的方法建议，还是一个友好且多样化的顶级信息分享平台，国际英语教师学会都将会是您最好且最有效的选择。我们诚挚地邀请您及您员工